
 
 

 
 

 
 

RESUM DE LA PRIMERA SESSIÓ DE L’AJUNTAMENT DELS 
INFANTS DE LLORET 2019 

 

 
El dilluns 11 de febrer s’ha constituït l’Ajuntament dels Infants de Lloret de Mar 2019. 
Els 15 representants de les escoles de Lloret s’han reunit amb l’Alcalde Jaume Dulsat i 
el Regidor de Participació Ciutadana Josep Lluís Llirinós a la Sala de Plens per 
debatre i escollir el tema a treballar en aquesta edició.  
 
A la primera part de la trobada, els nens i nenes s’han presentat i han explicat què 
esperen de l’Ajuntament dels Infants i perquè els agrada ser regidors/es. Periodistes 
de Nova Ràdio Lloret els han entrevistat i faran una notícia. 
 
Posteriorment, els nens i nenes han explicat una trentena de propostes treballades 
a l’aula i una dinamitzadora les ha escrit en un paper gran per poder-les visualitzar. 
L’Alcalde les ha comentat una per una i ha felicitat els regidors i regidores per les 
seves aportacions. 
 
El regidors i regidores de l’Ajuntament dels Infants tenen una carpeta amb informació 
de la primera sessió i se’ls entrega un carnet. 
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1. PROPOSTES DE L’AJUNTAMENT DELS INFANTS PER MILLORAR 
LLORET DE MAR I RESPOSTA DE L’ALCALDE 

 
 
MOBILITAT I ACCESSIBILITAT 
 
- Adaptar voreres i carrers a persones amb mobilitat reduïda. S’explica que hi 

ha un Pla de Mobilitat Urbana Sostenible que preveu actuacions en aquesta línia.  
 

- Construir un carril bici al passeig. Es va intentar fer fa uns anys però sense èxit. 
Hi ha un problema d’espai.  
 

- Carril bici que connecti les escoles amb les instal·lacions esportives. S’està 
redactant un projecte de carrils bici que ho té en compte. 

 
 
ESPAI PÚBLIC 
 
- Millores al Turó d’en Buc. Es proposa millorar aquest espai i fer-hi un parc 

infantil. L’Alcalde explica que l’associació de veïns del Rieral té un projecte per a 
fer-hi un Arborètum (una mena de jardí botànic). Comenta que és un projecte 
ambiciós que requereix molt pressupost.  
 

- Fer un parc darrera del Teatre. Urbanitzar aquell espai i fer-hi un agility parc per a 
gossos i un parc inclusiu. S’explica que en aquella zona hi ha previst fer diverses 
actuacions (millorar agility, camins per connectar el teatre amb el CAP, font, zona 
de pic-nic, cistelles de bàsquet, xarxa de vòlei,...). 
 

- Parc a Lloret com el parc Francesc Macià de Malgrat. Dos regidors de 
l’Ajuntament dels Infants proposen construir un parc gran i expliquen que es podria 
ubicar al camp de futbol de Pere Torrent. L’Alcalde explica que en aquesta línia es 
va presentar una proposta als Pressupostos Participats. 
 

- Parcs inclusius. Demanda de fer parcs inclusius amb aparells i jocs adaptats per 
a nens i nenes amb discapacitats. S’explica que els nous parcs que es 
construeixen ja disposen d’aquests elements de joc.   
 

- Analitzar els parcs de Lloret per observar quins espais hi ha per a nens i 
nenes de 10 a 14 anys. 
 

- Renovar el mobiliari urbà (bancs, papereres, etc.). Es comenta que ja es fa. 
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ANIMALS DE COMPANYIA 
 
- Espai per a gossos a la platja (agility a la platja). Limitar un espai de la platja 

amb tanques perquè els gossos puguin nedar, córrer i jugar. L’Alcalde explica que 
és un tema complicat però que es pot estudiar. Actualment Lloret disposa de tres 
zones agility per a gossos. 
 

- Protecció dels animals. Fer diferents accions per promoure la protecció dels 
animals (gossera com la de Tossa, multes, etc.).  

 
 
EDUCACIÓ I LLEURE 
 
- Espai Puntet per a infants de 8 a 12 anys. Disposar d’un espai on els nens i 

nenes de primària puguin anar a jugar, utilitzar ordinadors,... Es pot valorar la 
possibilitat que els dos Puntet tinguin una franja horària destinada als nens i nenes 
d’aquesta edat, que es puguin organitzar activitats, etc. 
 

- Local social per poder fer festes a preus assequibles. S’explica que hi ha 
empreses privades que ofereixen aquest servei.  
 

- Celebrar la Festa dels Infants. Igual que hi ha el dia del pare o de la mare, 
promoure el dia dels infants. L’Alcalde comenta que es fan moltes activitats per a 
nenes i nens al poble, parla d’un cap de setmana amb activitats infantils i familiars 
promogut des de Turisme. 
 

 
INCLUSIÓ SOCIAL 

 
- Menjador social. S’explica que a Lloret hi ha el Centre de Distribució d’Aliments 

on es pot comprar aliments amb vals socials. No es contempla la possibilitat de fer 
un menjador social.  
 

- Reconvertir els hotels tancats en vivenda social. Això suposa un cost molt 
elevat, tot i que es considera molt bona idea. 

 
 
RECICLATGE I ALTRES 
 
- Màquina de reciclatge. Es proposa que a Lloret hi hagi màquines que incentivin el 

reciclatge. Aquestes màquines existeixen a pobles com Premià de Dalt o 
Cadaqués i consisteixen en un mecanisme que proporciona vals de descompte a 
botigues a canvi de reciclar envasos o ampolles de vidre. Es valora molt 
positivament. 
 

- Lavabos públics. Els nens demanen més lavabos públics i millorar el 
manteniment dels existents. L’Alcalde explica la dificultat de mantenir nets els 
lavabos públics i el mal ús que se’n fa. 
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- Campanya solidària per a recollir brossa de la platja (de la sorra i del mar).  

 
- Contenidors per recollir taps a diferents equipaments municipals; entregar els 

taps a Caritas per aconseguir cadira de rodes. Es comenta que hi ha dos 
contenidors per recollir taps a l’OAC i al centre cívic del Rieral. 
 

- Campanya per conscienciar sobre el reciclatge. S’explica que es fan diverses 
accions des de l’Ajuntament.  
 

- Estudi sobre la utilització de bosses de plàstic als comerços. Estudiar quines 
bosses es donen a les botigues, promoure l’ús de bosses de paper.  

 

CULTURA 

- Buscar informació sobre dones lloretenques i dissenyar una ruta cultural per 
conèixer les seves actuacions. Aquesta proposta es veu amb bons ulls i es 
comenta que els nous carrers que s’urbanitzen portaran noms de dona. 

 

ALTRES 

- Font dels desitjos. Pensar en un espai on poder posar una font dels desitjos com 
un lloc d’atracció turística. Podria representar una persona notable del poble.  
 

- Cartells de benvinguda a les entrades de Lloret. Col·locar cartells de 
benvinguda i fer un concurs d’idees entre els infants de primària per a fer el 
disseny dels cartells. S’explica que a les entrades del poble ja hi ha panells 
electrònics informatius.  
 

- Càmeres de seguretat als patis de les escoles per controla situacions de 
bulying. Es parla d’aquest tema i s’explica que caldria treballar per prevenir el 
bullying. Les càmeres de seguretat no són una bona solució per posar als patis, se 
n’haurien de posar moltes i sobretot hi ha el dret d’imatge i d’intimitat dels menors. 

 
 
A partir de les aportacions i demandes dels infants, l’Alcalde pren la paraula i s’obra un 
debat entre tots per escollir el tema a treballar en aquesta edició de l’Ajuntament dels 
Infants.  
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2. TEMA QUE TREBALLARÀ L’AJUNTAMENT DELS INFANTS 2019 
 
 
Després de repassar les propostes presentades, s’acorda que l’Ajuntament dels 
Infants 2019 treballi: 
 
Buscar informació sobre dones lloretenques rellevants i la possibilitat 
de construir una font dels desitjos que reti homenatge a una destacada figura 
femenina. 
 
 
ULL!! 
 
Propera trobada: dilluns 25 de febrer a les 15h a l’Aula 2 del Servei d’Educació 
(Casa de Cultura) 
 
Què hem de fer? 
- Explicar el tema escollit als nostres companys i companyes 
- Buscar informació sobre dones que hagin fet coses rellevants a Lloret 
 

 

 

Podeu mirar el vídeo a Nova Ràdio Lloret!! 
http://www.novaradiolloret.org/lajuntament-dels-infants-se-centrara-en-buscar-
informacio-sobre-dones-lloretenques-rellevants/ 
 
 

 
Aquest projecte està subvencionat per la Diputació de Girona 

 
 
 
 
Gràcies!!!! 
Ens veiem aviat! 
 

http://www.novaradiolloret.org/lajuntament-dels-infants-se-centrara-en-buscar-informacio-sobre-dones-lloretenques-rellevants/
http://www.novaradiolloret.org/lajuntament-dels-infants-se-centrara-en-buscar-informacio-sobre-dones-lloretenques-rellevants/
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